



HENDERSON LAND  
恒基兆業地產

50  
years

## 恒基兆業地產50周年限定禮遇 HENDERSON LAND 50TH ANNIVERSARY EXCLUSIVE OFFERS

地點 LOCATION	日期 PERIOD	禮遇 OFFERS*
<p><b>The Henderson</b> www.thehenderson.com.hk/dining/</p> <p>✗ Akira Back</p> <p>✗ Hana no Kumo 花雲</p> <p>✗ Peridot</p>	16/1/2026 – 15/2/2026	<p>賓客所持之身份證號碼同時包含數字「5」及「0」，凡於Akira Back及Peridot用膳即可獲贈香檳一瓶，於花雲用膳則可獲贈清酒一瓶^。</p> <p><b>Akira Back and Peridot</b> will provide dining guests with a bottle of champagne to take away, while <b>Hana no Kumo</b> will offer a bottle of sake^. This special gift is available to dine-in guests whose Hong Kong Identity Card number contains both the digits '5' and '0'.</p> <p>^此優惠適用於個人，唯不可於用餐期間享用。此優惠限每人兌換一次。每餐廳每日將提供十個兌換名額。此優惠適用於所有用餐時段。兌換此優惠時需出示身份證以作即場核對。</p> <p>^The offer applies to individual guests but cannot be consumed during the meal. The offer is valid for one-time redemption only. Each restaurant offers ten redemptions each day. The offer is applicable to all meal periods throughout the day. The Hong Kong Identity Card must be presented to redeem the offer.</p>
<p>將軍澳MCP新都城中心2期及3期 MCP Central (Phase 2), MCP Discovery (Phase 3) www.metrocityplaza.com</p>	16/1/2026 ① 5pm 開始 ① start from 5pm	<p><b>生日有「氣」派</b> 只需完成指定步驟，即可免費獲贈氣泡酒或有氣果汁乙瓶。(名額: 各250個)</p> <p>📍 MCP DISCOVERY L1天幕廣場 / MOSTown L2天幕廣場</p> <p><b>A Bubbly Birthday Celebration</b> Complete the designated steps to redeem a complimentary bottle of sparkling wine or sparkling fruit juice (limited to 250 bottles of each type).</p> <p>📍 MCP DISCOVERY L1 Atrium / MOSTown L2 Atrium</p>
<p>馬鞍山新港城中心 MOSTown www.mostown.com.hk</p>	17/1/2026 – 18/1/2026 ① 12nn – 10pm	<p><b>50/50賞你飲咖啡</b> H·COINS會員於商場以電子貨幣即日單一消費滿HK\$50，即可換領HK\$50指定商戶咖啡禮券。(名額: 各場500個)</p> <p>📍 MCP CENTRAL L1會員專區 / MOSTown L3會員專區</p> <p><b>50/50 Reward: Treat You a Coffee</b> H·COINS members with same-day single e-spending of HK\$50 or more at the mall can redeem a HK\$50 designated merchant coffee voucher. (quota: 500 per mall)</p> <p>📍 MCP CENTRAL L1 H·COINS Member Counter/ MOSTown L3 H·COINS Member Counter</p>
<p>沙田中心·沙田廣場 Shatin Centre and Shatin Plaza www.shatinplazacentre.com.hk</p> <p>荃灣千色匯 KOLOUR • Tsuen Wan tw.kolourmalls.com.hk</p> <p>元朗千色匯 KOLOUR • Yuen Long yl.kolourmalls.com.hk</p>	16/1/2026 – 18/1/2026	<p><b>饗味專賞</b> 每日首50位H·COINS會員憑即日電子消費滿HK\$50即可獲HK\$50指定餅店現金券一張。</p> <p><b>Flavour Rewards</b> Every day, the first 50 H·COINS members with same-day electronic spending of HK\$50 can receive a HK\$50 coupon for designated bakeries.</p>
<p>屯門時代廣場 Trend Plaza www.trendplazahk.com.hk</p>	26/1/2026 – 15/2/2026	<p><b>金禧新春賞</b> H·COINS會員以指定電子支付方式即日消費滿指定金額(其中一張必須為餐飲商戶收據)，即可親臨商場禮賓部登記換領精美賀年禮品，包括賀年盆栽、經典應節糕點套餐、海味禮盒及鮑魚福袋等。</p> <p><b>Golden Jubilee Rewards</b> H·COINS members simply make same-day spending of the designated amount using specified electronic payment methods (with at least one dining receipt required), and visit the mall concierge to redeem festive gifts including <b>Fortune Bonsai Lucky Plant, Chinese Turnip Cake sets, premium dried seafood boxsets, and luxury abalone giftbags</b>.</p>

\*受條款及細則約束；詳情請參閱相關網站或場內宣傳品。主辦單位保留隨時更改禮遇內容及條款及細則的權利，恕不另行通知。如有任何爭議，主辦單位保留最終決定權，顧客不得異議。  
\*Terms and conditions apply; please refer to the relevant website(s) or in-mall promotional materials for details. The organizer(s) reserves the right to change the terms and conditions without prior notice. In case of any dispute, the organizer(s) reserves the right of final decision, and customers shall not object.